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Interpelacja 

 

Szanowny Panie Prezydencie. W imieniu mieszkańców Ciechanowa, a zwłaszcza dzieci  

i młodzieży korzystających z boiska wielofunkcyjnego przy Gimnazjum nr 1 na  

ul. Orylskiej 3 w Ciechanowie zwracam się z uprzejmą prośbą o możliwość poprawy stanu 

nawierzchni wyżej wymienionego boiska. Z obiektu tego korzystają zarówno uczniowie 

Gimnazjum nr 1 (przyszłej Szkoły Podstawowej nr 1), jak również w godzinach 

popołudniowych mieszkańcy Ciechanowa.  

Mimo, iż jest to stosunkowo młody obiekt, wybudowany w październiku  

2011 roku, to stan jego nawierzchni pozostawia wiele do życzenia. Wiele w nim dziur, 

ubytków, zniszczeń, które uniemożliwiają swobodne korzystanie, jak również mają działanie 

kontuzjogenne i są niebezpieczne dla korzystających z boiska dzieci, młodzieży i dorosłych. 

Pogląd ten podziela wielu mieszkańców Ciechanowa. Proszę o interwencję w tej sprawie  

i możliwość rozważenia remontu wyżej wymienionego boiska wielofunkcyjnego. 

 

Do interpelacji załączam zdjęcia ubytków boiska wielofunkcyjnego. 
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